



ZERTIFIKAT Nr.
CERTIFICATE No.

GDO/17/254

HIERMIT WIRD BESTÄTIGT, DASS DAS HERGESTELLTE/GELIEFERTE LEBENSMITTEL VON
IT IS HEREBY CERTIFIED THAT THE FOOD PRODUCT MADE / SUPPLIED BY

CF Gastro Service GmbH & Co. KG

COID: 58610

BEUSSELSTR. 44 N-Q, 10553 BERLIN, DEUTSCHLAND

AN FOLGENDEN STANDORTEN / *IN THE FOLLOWING OPERATIONAL UNITS*

BEUSSELSTR. 44 N-Q, 10553 BERLIN, DEUTSCHLAND

IN ÜBEREINSTIMMUNG IST MIT DEM STANDARD UND/ODER DEM REFERENZDOKUMENT
IS IN COMPLIANCE WITH THE STANDARD AND/OR REFERENCE DOCUMENT

IFS BROKER Issue 2, 2013
Higher Level

PRODUKT UND TÄTIGKEITSBESCHREIBUNG / *PRODUCT AND FIELDS OF ACTIVITY DESCRIPTION*

Handel mit Obst, Gemüse und Kartoffeln, sowie anderen Lebensmittel-Sortimenten: Feinkost, (High-) Convenience, Fleisch- und Wurstwaren, Ready-Cut Produkte, Molkerei, Tiefkühlprodukte, Brot- und Backwaren.

Trade of fruit, vegetables and potatoes as well as other food products: delicatessen, (high) convenience, meat and sausage products, ready-cut products, dairy, frozen products, bread and pastry products.
(Product categories: 1.1.1 - 1.1.4 - 1.1.5 - 1.1.6 - 1.1.7 - 1.1.8)

Die Verwendung und Gültigkeit dieses Zertifikates steht in Übereinstimmung mit dem Agroqualitäts-Dokuments: Regeln für die Ausstellung der Konformitätsbescheinigung für Lebensmittelprodukte
The use and validity of this certificate are subject to compliance with the Agroqualitäts document: Regulation for the issue of the Certificate of Conformity of the Agri-Food Product

Erste Ausgabe <i>First Issue</i>	01.12.2017	Datum des Audits <i>Date of Evaluation</i>	29.10.2019
Aktuelle Ausgabe <i>Current Issue</i>	27.11.2019	Datum des nächsten Audits <i>Re-evaluation Date</i>	Dal 03.09.2020 al 12.11.2020
Gültig bis <i>Expiry Date</i>	23.12.2020		

Dott. Ing. Enrico De Micheli
(Direttore)

Agroqualità SpA

Viale Cesare Pavese, 305 - 00144 Roma - Italy



PRD N° 074B

Signatory of EA, IAF and ILAC
Mutual Recognition Agreements

